
 

Best.møde nr.50_Referat 27.06.2023MMJ 

Seniorbofællesskabet Hjorteparken 

Bestyrelsesmøde nr. 50 

Dato: 26. juni 2023  Sted: Fælleshuset  kl.: 14:00 

Referent: Merete 

Afbud: Marianne 

_________________________________________________________________________ 

Referat: 

1. Godkendelse af dagsorden: Godkendt. 

 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde nr. 49: Godkendt. 

 

3. Formanden, orientering og drøftelse 

1. Referat vedr. afdelingsregnskabsmøde fra DAB: Bjarne havde en enkel rettelse til DAB´s 

Klara Rasmussens referat, det er nu rettet og referatet vil blive lagt på hjemmesiden.  

2. Status vedr. forbrugsregnskab 2022: Bjarne orienterede at der ikke var noget nyt. Vi 

venter stadig på en forklaring fra DAB. 

3. Status vedr. KG møde med Borgmester ang. BBR-registrering Fælleshus: Kjeld har med 

bestyrelsens samtykke afsendt skrivelse til Ole Bondo Christensen og bedt om et møde 

angående forkert registreret BBR nr. af Hjorteparkens fælleshus. I skrivelsen påpeges det 

bl.a. at der er en forskelsbehandling sammenlignet med andre bofællesskaber. Vi afventer 

svar fra Bondo.  

4. Andet: Intet 

 

4. Bestyrelsesmedlemmer, orientering og drøftelse 

1. Andet: Intet 

 

5. Sager til behandling 

1. Underskrift opdateret vedtægt vedtaget på Afdelingsregnskabsmøde 13.6.2022: Bjarne 

har nu modtaget de opdaterede vedtægter for ”Den selvejende almene ældrebolig 

institution Seniorbofællesskabet Hjorteparken ” fra DAB.  Opdateringen bestod i ændring 

af navnet Hjortefarmen til Hjorteparken. Når Bjarne har underskrevet vedtægterne, bliver 

dokumentet sendt tilbage til DAB, der sørger for at få dokumentet godkendt i Furesø 

kommune. Derefter bliver dokumentet lagt på hjemmesiden.  

2. Gennemgang og kommentering af Budgetforslag fra DAB vedr. 2024: Bestyrelsens var på 

markvandring med DAB den 12. april 2023 og gennemgik ved denne lejlighed de ændringer 

vi gerne ville have til konto 116. Vi har nu modtaget og gennemgået DAB`s budgetudkast 

for Hjorteparkens selskab 5600 og – afdeling 5601 for 2024.- Det efterfølgende omhandler 

kun afdeling 5601 i perioden 1. januar 2024 – 31.december 2024. Samtidig med, at vi 

gennemgik de forskellige konti i budgettet, fulgte vi Hjorteparkens regnskab på DAB´s 
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bestyrelses portal for at blive bekendt med systemet. Undervejs i vores gennemgang havde 

vi kun mindre kommentarer:- Konto 107 Vandafgifter: Vandafgift 2023 er åbenbart ikke 

lagt ind i systemet endnu, og vi kan ikke se en regning fra Novafos vedr. 

vandafledningsafgiften, hvorfor vi beder DAB om at følge op på dette. - Konto 109 

Renovationsudgifter: Denne post vil vi se nærmere på, da der evt. kan spares lidt 

fremover. Konto 110 Forsikring: Vores forsikringer består af vores Bygningsforsikring, en 

Arbejdsskadeforsikring og en Ansvarsforsikring. Bygningsforsikringen er steget fra 49.000 til 

55.000 i 2023.  Bestyrelsen mener, at vi burde have være orienteret om denne stigning på 

5807kr i 2023. Derfor er forsikringer budgetteret til 65.000 i 2024.  Konto 111 Afdelingens 

energiudgifter: Vi mener at denne udgift på 9000 skal forhøjes til 18000kr. Helle fra DAB 

får besked på at rette dette beløb. - Konto 116 Planlagt og periodisk vedligeholdelse og 

fornyelser: Uforudsete udgifter skal fremadrettet sættes på denne konto hvis det drejer sig 

om arbejder der relaterer sig til arbejder vi som boligforening har pligt til at udbedre, hvis 

DAB er enig i dette. 

Konklusion på budgetforslaget 2024: Bestyrelsen har godkendt budgetforslaget for 2024 

med den eneste ændring at konto 111 skal sættes op til 18000kr. Herefter vil 

budgetforslaget blive sendt ud til alle beboere for afstemning på Afdelingsbudgetmødet 

den 29. august 2023. 

 

3. Ansøgning bofælle vedr. udskiftning af køleskab: En beboer har anskaffet et nyt køleskab 

og bedt om at få udgiften betalt uden at få lov af bestyrelsen. Jf. Hjorteparkens regler, som 

blev vedtaget på afdelingsmødet den 29. august 2022, står der at man skriftligt skal søge 

bestyrelsen om lov til købet. Først når lejer har modtaget godkendelsen af købet kan dette 

sættes i gang. Konklusion: Reglerne er ikke fulgt, derfor kan bestyrelsen ikke godkende 

købet.  

4. Emner til Fællesmødet den 2.8.2023: Der blev foreslået: Et temamøde vedr. 

Fællesarealerne.  2. Gennemgang af ønskelisten, (vi vil sende ønskelisten ud til alle beboer 

og bede dem om et ja eller nej ud for hvert ønske på listen). På den måde kan vi bruge 

energi på at drøfte de ønsker, der umiddelbart er flertal for. 

5. Andet. Feliz/Martin har meldt tilbage at de forventer at gøre vores punkter vedr. 

opdatering af vedligeholdelsestandarder færdige i denne uge. Så kan vi evt. få sat punktet 

på dagsordenen på førstkommende fællesmøde.  

6. Kommende møder.  

a. Fællesmøde den 2. august 

b. Bestyrelsesmøde nr. 51 den 16. august  

c. Afdelingsbudgetmøde den 29. august 

d. Bestyrelsesmøde nr. 52 den 4. september 

 

6. Eventuelt: Intet 


